

KENYATAAN MEDIA

SWM KASIH SANTUNI ANAK-ANAK PERTUBUHAN KEBAJIKAN ANAK YATIM, PIATU DAN MISKIN RUMAH KASIH

SEREMBAN, 1 APRIL 2023 – SWM Environment Sdn Bhd (SWM Environment) melalui entiti Tanggungjawab Sosial Korporat (CSR) SWM Kasih menyantuni anak-anak yatim yang berusia diantara 7 hingga 17 tahun dari Pertubuhan Kebajikan Anak Yatim, Piatu dan Miskin Rumah Kasih, Ulu Inas.

Pengurus Besar Korporat, SWM Environment, Mohd Norlisam Bin Mohd Nordin berkata SWM Environment amat prihatin menjana nilai untuk masyarakat setempat dengan menyalurkan bantuan kepada mereka yang memerlukan selain memfokuskan etos perkhidmatan SWM Environment iaitu kutipan sisa pepejal dan pembersihan awam.

Bagi memperhebatkan lagi usaha penjagaan alam sekitar dan mempromosikan aktiviti pengurangan penggunaan plastik, SWM Kasih turut menyediakan beg membeli-belah yang boleh diguna semula oleh anak-anak rumah jagaan tersebut. Dalam masa yang sama, anak-anak turut didedahkan dengan aktiviti kelestarian alam sekitar secara langsung.

Katanya lagi, inisiatif ini juga selaras dengan aktiviti SWM Environment yang sedang giat mendidik orang ramai untuk membudayakan 3R (reduce, recycle dan reuse) dalam kehidupan seharian. Bagi meningkatkan lagi pendidikan kelestarian bersama anak-anak tersebut, SWM Kasih membawa mereka untuk melawat Pusat Komunikasi, Pendidikan dan Kesedaran Awam (CEPA) di Perbadanan Perpustakaan Awam Negeri Sembilan untuk mempelajari kemahiran pengasingan sisa kitar semula.

Taklimat berkenaan program kitar semula KITAREcycle juga turut diberikan bagi mendidik mereka memulakan aktiviti kitar semula disamping memberikan peluang mewujudkan kitaran ekonomi dikalangan penghuni di rumah kebajikan.

-TAMAT-



SWM ENVIRONMENT

MENGENAI SWM ENVIRONMENT SDN. BHD.

SWM Environment Sdn. Bhd. (SWM Environment) adalah syarikat konsesi yang menyediakan perkhidmatan pengurusan sisa pepejal dan pembersihan awam di negeri Johor, Melaka dan Negeri Sembilan sejak tahun 1995, melalui perjanjian konsesi yang dikawal di bawah Akta Pengurusan Sisa Pepejal dan Pembersihan Awam Negara (Akta 672).

Sebagai syarikat konsesi terbesar di Malaysia, SWM Environment, melalui tenaga kerja yang seramai 12,000 orang, berkhidmat kepada 27 pihak berkuasa tempatan, 1.5 juta premis kediaman dan komersial dengan lebih daripada 5.1 juta orang bagi liputan geografi 28,500 kilometer persegi. Untuk maklumat korporat yang lebih lanjut, sila layari laman web: www.swmenvironment.com.

Dalam usaha mengurangkan sisa janaan ke tapak pelupusan sampah, SWM Environment secara giat mempromosikan program-program alam sekitar yang berimpak tinggi seperti Pengasingan Sisa Pepejal Di Punca (SAS), kitar semula dan pengkomposan sisa makanan demi meningkatkan kesedaran awam di kalangan masyarakat umum.

Pada 2018, SWM Environment telah memperkenalkan program kitar semula berganjarannya, KITAREcycle, di ketiga-tiga negeri selatan Semenanjung Malaysia. KITAREcycle menggalakkan orang ramai untuk mengitar semula dan menerima mata ganjaran untuk lebih daripada 25 jenis barangan kitar semula yang termasuk kertas, tin aluminium, plastik, sisa elektrik dan elektronik. Mata ganjaran yang terkumpul boleh ditebus secara tunai melalui perbankan dalam talian. Orang ramai boleh memuat turun aplikasi KITAREcycle melalui *Apple Store* dan *Google Play Store*. Sila layari laman web: www.kitarecycle.com untuk mendapatkan maklumat lanjut.

Untuk keterangan lanjut, sila hubungi:

SWM ENVIRONMENT HQ:

SHIDA TASLIM

Pengurus Kanan

Jabatan Komunikasi Korporat & Hal Ehwal Kerajaan

SWM Environment Sdn. Bhd.

Tel : 019 – 255 0908

E-mel : norsida.taslim@swmsb.com

SWM ENVIRONMENT NEGERI SEMBILAN:

NURUL LIZA BINTI MOHD NAJIB

Penolong Pengurus

Jabatan Komunikasi Korporat & Hal Ehwal Kerajaan

SWM Environment Sdn. Bhd. (Negeri Sembilan)

Tel : 06 – 6014280/ 012 – 684 7168

E-mel : nurulliza.najib@swmsb.com